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A/P V/E A/A 

 

A/P V/E A/A 

VAN GOETHEM Benny 

Voorzitter – Président  
X   

DEPOORTER Mieke 

Lid – Membre  
X   

DECONINCK Franky  

Secretaris Generaal – Secrétaire Général 
 X  

PEETERS Luc 

Lid – Membre 
X   

DOCQUIER Françoise 

Ondervoorzitter – Vice-Président 
X   

VANHERCK Gust 

Lid-Membre 
X   

OZTURK Musa 

Nat. Penningmeester /trésorier  X  
LEMAIRE Jean 

PR/Consultant X   

MASSON Louis 

Lid – Membre X   
 

    

DE BONDT Rudi 

Lid / Membre   X   
 

   

 

 

Opening van de vergadering 

- Verwelkoming door de voorzitter 

 

Ouverture de la réunion 

- Bienvenue du président. 

 

Goedkeuring van het vorige verslag  

- Verslag is goedgekeurd 

 

Approbation du rapport précédent 

- Le rapport est approuvé 

 

Briefwisseling 

- Robert Monnissen heeft de RvB aangeschreven naar aanleiding van 

zijn niet-herverkiezing tijdens de Algemene Statutaire Vergadering op 

18/09/2021. Ook de twee Limburgse effectieve leden zijn het niet 

eens met het besluit van de algemene vergadering. De adviezen van 

het VSDC en de raadsman van de KBBB zullen worden gevraagd. 

 

- Er is een briefwisseling geweest tussen Louis Masson en Gust 

Vanherck over de nationale database, die gebruikt zou kunnen 

worden voor een   nationale sportdatabank. Gust zal nagaan of dit 

mogelijk is. Deze database zal alleen op de nationale site kunnen 

geraadpleegd worden. De gewestelijke sportbestuurders moet 

worden gevraagd naar hun verwachtingen van een dergelijke 

gegevensbank zo'n database. 

 

- Naar aanleiding van de brief van de snookerbond, zal onze voorzitter 

contact met hen opnemen om een verkennend gesprek te hebben. 

 

NAC         

- Na de brief die naar de gewestelijke arbitrageverantwoordelijken is 

gestuurd,  wordt opgemerkt dat deze gewestelijke verantwoordelijken 

het niet eens zijn met deze manier van doen, en vragen om het 

striktste naleving van de geldende regels inzake de samenstelling van 

de samenstelling van de NAC. De RvB vraagt om een 

spoedvergadering te beleggen tussen de gewestelijke 

verantwoordelijken en de NAC-voorzitter.   

 

 

 

 

 

 

Correspondance 

-      Robert Monnissen a adressé un courrier au CdA suite à sa non  

     réélection lors de l’assemblée générale statutaire du 18/09/2021.                

     Les deux membres effectifs du Limbourg ne sont, eux aussi, 

     pas d’accord avec la décision prise par l’assemblée. Les avis du                                   

            VSDC et de l’avocat de la fédération vont être demandés. 

 

-     Du courrier a été échangé entre Louis Masson et Gust Vanherck 

     concernant la base de données nationale des membres, ces    

                   données pourraient servir  pour une data base sportive nationale. 

                   Gust va étudier une possibilité pour réaliser cela. Cette base ne  

                   pourrait être que sur le site national. Les directeurs sportifs  

                régionaux devraient être questionnés sur leurs attentes d’une 

            telle base de données. 

 

-      Suite au courrier reçu de la ligue du snooker, notre président va  

                  Prendre contact avec eux pour convenir d’une réunion explicative. 

 

CNA         

-      Suite au courrier envoyé aux responsables régionaux de l’arbitrage,   

      il est remarqué que ces responsables régionaux ne sont 

      nullement d’accord par cette manière de faire, et demande le  

            respect le plus stricte des règlements en vigueur sur la       

            composition de la CNA. Le CdA demande qu’une réunion urgente 

            soit organisée uniquement entre les responsables régionaux et le   

            président de la CNA . 
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Financiën 

- Françoise heeft eindelijk de bankkaart ontvangen. Alle uitgaven voor 

vergaderingen en andere uitgaven zijn betaald.  

Betreffende de facturen van 2020/2021, zijn veel facturen nog niet 

betaald, voornamelijk als gevolg van een verkeerd e-mailadres van de 

ontvanger. Een samenvattende lijst zal toegezonden worden aan elke 

gewestelijke penningmeester en/of verantwoordelijke. 

 

Varia 

- Een nieuw vademecum is in voorbereiding. 

- De stad Blankenberge sponsort opnieuw voor 2022 

- De sponsoring van Ethias blijkt een overeenkomst te zijn met een 

korting die wordt toegekend in verhouding tot het aantal aangesloten 

clubs. Jean Lemaire is bekijkt deze overeenkomst met Ethias. 

 

Trésorerie 

-       Françoise ayant enfin reçu sa carte de banque, tous les frais de  

                     réunions et autres ont été effectués. 

                     Pour les factures 2020/2021, beaucoup de factures sont toujours 

                     Impayées, principalement suite à une mauvaise adresse e-mail du 

                     destinataire, une liste récapitulative va être adressée à chaque  

                      trésorier et/ou responsable régionaux 

 

Varia 

-   Un nouveau vadémécum est en cours de réalisation. 

-  La ville de Blankenberge nous sponsorise encore pour 2022 

-  Le sponsoring d’Ethias s’avère être un accord avec une ristourne      

allouée aux proratas du nombre de clubs affiliés. Jean Lemaire 

s’occupe de cet accord avec Ethias. 

Sluiting van de vergadering 

 

Volgende vergadering is voorzien 28/12 

 

Clôture de la réunion 

 

La prochaine réunion est prévue le 28/12 

    

    

 

Franky Deconinck  Benny Van Goethem 

Nationaal Secretaris- Secrétaire National Voorzitter  –  Président 

 

 

 

 

 

Verslag opgesteld:   Jean Lemaire                        Rédaction du rapport : Jean Lemaire 

Vertaling: Franky Deconinck      Traduction: Franky Deconinck 

 

 


